
Zápis z otevřeného zasedání Výboru Spolku studentů historie FF UK (20. 4. 2022)

Přítomní: Eliška Farová, Marek Panocha, Lucie Dvořáková, Klára Brtková, Karolína Švandová, Martin

Wolf

Čas zahájení schůze: 18:30

Program

1) Úvod

2) Nadcházející akce

3) Spolkové narozeniny

4) Seznamovací kurz

5) Spolkový merch – výdaje

6) Stanovy

7) Smlouva s fakultou a setkání s děkankou

8) Různé

9) Závěr

1) Úvod

● Program schválen všemi zúčastněnými.

2) Nadcházející akce

● I kameny u nás doma pláčí – přednáška a debata o arménské genocidě (27. 4.)

o Panelisty budou Mgr. Marek Jandák a doc. PhDr. Petra Košťálová, Ph.D.

o Debatu bude moderovat Matěj Moravanský.

● Trh bez přívlastků, nebo ekonomickou demokracii? – představení knihy (26. 4.)

o K akci je vše zařízeno, jen je třeba pověřit jednu osobu ze spolku prodejem knihy

přímo na místě.

o Prodeje se chopí náš pokladník Marek Panocha..

● Majáles (1. 5.)

o Stánek máme snad potvrzený, je tedy třeba napsat do členstva, kdo se bude účastnit.

o Na stánek je pak třeba vzít roll-up a merch.

● Promítání filmu se spolkem Schwa (4. 5.)

o Promítaným filmem bude The Green Knight.

o Úvodní slovo pronese prof. PhDr. Jan Čermák, CSc.

o Je třeba provést propagaci na sociálních sítích a vytvořit plakát.

● Beseda o učebnici dějepisu z podnětu Mgr. Kamila Činátla, Ph.D. (5. 5.)

o Patrně proběhne též pod záštitou ÚSTRu.

o Je třeba sehnat moderátora – v úvahu připadá náš osvědčený spolkový moderátor

Matěj Moravanský, či Eliška Farová.

● Promítání se spolkem Archeoffuk (10. 5.)

o Promítat se bude film Indiana Jones a Poslední křížová výprava.

o Úvodního slova se ujme doc. PhDr. Ladislav Stančo, Ph.D.

● Kritický klub proběhne 12. 5.

● Memoriál knížete Vladivoje (10. 6.)

o Organizace se chopil Marek Panocha, který zařídí i limitovanou edici merche

vytvořenou pro tuto událost.

● Potenciální exkurze do Děčína

o Datum nestanoveno, odloženo na neurčito.



o Kamarád Marka Panochy děla kurátora na tamním zámku a byl tak hodný, že nabídl

exkurzi i s ubytováním.

3) Spolkové narozeniny

● Předběžnými termíny jsou čtvrtek 19. 5. nebo pátek 20. 5., uvažuje se i o sobotách.

● Michal Cáp projevil zájem o úvodní přednášku.

● Marek Panocha zařídí zřízení organizační a poradní skupiny, kde budou Michal Cáp, Martin

Jelínek, Marta Harasimowicz a další.

● Otázkou je, kde oslavu pořádat. Zatím padly dvě možnosti: Filozofická fakulta a Hybernská.

Pokud by se oslava konala na fakultě, bylo by třeba zvážit vhodnost účasti některých členů,

kteří mají nadstandardně kladný vztah k alkoholu, aby se předešlo poškození majetku FF a cti

Spolku.

4) Seznamovací kurz

● Hlavními organizátory budou Marek Panocha, Eliška Farová a Karolína Padělková.

● Datum bylo stanoveno na víkend 30. 9. až 2. 10.

● Místem konání bude opět náš oblíbený Penzion Krakonoš v Jizerských horách.

● Organizace se tentokrát bude řešit tabulkovým systémem. Dojde k omezení schůzek, kde

dochází pouze k verbálnímu potvrzení úkolů a povinností, a přejde se na systém tabulky, do

níž každý závazně zanese to, co chce dělat.

● „Seznamovákový kufr“

o Uvažujeme o jeho založení.

o Jednalo by se o soubor předmětů, které jsou pro organizaci seznamovacích kurzů
potřeba. Tyto předměty by byly ve vlastnictví Spolku, jejich evidenci by vedl Výbor

pomocí tabulky na spolkovém Google disku.

o Jeho základní vybavení by tvořily přihlášky do Spolku, evaluace, tiskoviny potřebné

pro organizaci SK, diplomy, louče, svíčky, sklenice atd.; uvažuje se o koupi erárních

kostýmů.

5) Spolkový merch – výdaje

● Zatím jsou hotové placky, záložky a propisky.

o Placky – máme 255 ks se celkem 30 motivy – konečná částka bude známa po

vyúčtování Studentské rady, který nám laskavě zapůjčila materiál a nástroje na jejich

výrobu. Tisk motivů stál 56,20 Kč.

o Záložky – máme 100 ks s celkem 4 motivy – výdaj činil 729 Kč.

o Propisky – máme 100 ks, jeden druh – výdaj činil 3750 Kč.

● Tašky a sešity jsou ve stadiu jednání, výdaje budou konzultovány v rámci Výbory a budou

zveřejněny na dalším otevřeném zasedání.

6) Stanovy

● Práce na novelizaci stanov byla odložena na léto. Je třeba ji dokončit před další schůzí Valné

hromady.

7) Smlouva s fakultou a setkání s děkankou

● Dnes proběhla schůzka s paní děkankou Mgr. Evou Lehečkovou, Ph.D., které se účastnily

Eliška Farová a Lucie Dvořáková.

● Paní děkanka podepsala dva exempláře smlouva spolku s fakultou. Je tedy třeba, aby smlouvu

podepsal pan předseda Vjačeslav Glazov a donesl ji zpět na sekretariát.

● Potvrzení o právu Spolku užívat skříň a nástěnku bylo na žádost fakulty v rámci snahy o

standardizaci smluv ze smlouvy vyjmuto a je potvrzeno na hlavičkovém papíře, jenž je

opatřen podpisem paní děkanky. Je to tedy nutné při změně vedení opět potvrdit.

● S potěšením tedy můžeme konstatovat, že smlouvu je konečně možné považovat za

uzavřenou kapitolu.



● Paní děkanka Spolku nabídka možnost využívat pro své akce prostory, které se na podzim

otevřou v Hybernské v rámci projektu Didacticon, na němž Univerzita Karlova spolupracuje

s pražským magistrátem. Spolku byla dále nabídnuta podpora a pomoc ze strany fakulty a

byla oceněna jeho dosavadní široká a prospěšná činnost. Fakulta je nám ochotna pomoci

s propagací našich akcí – jednak skrze Didacticon, jednak skrze kalendář na webu fakulty a

jednak další propagací na sociálních sítích či ve fakultních newsletterech.

8) Různé

● Filmové kluby je možné pořádat v kinosálu ve 4. patře. Podnět se postoupí panu předsedovi

Vjačeslavu Glazovovi, který je organizátorem filmového klubu.

● Modernizace webových stránek Spolku – stojí.

● English friendliness – byl učiněn pokrok, neboť filmový klub se spolkem Schwa bude

kompletně v angličtině.

● Týden východní Evropy, který organizuje Studentská rada společně s dalšími spolky a

inciativami, se posunul na říjen.

● Devadesátiny profesora Miroslava Hrocha

o Historické ústavy neplánují žádnou akci ani sborník k této příležitosti.

o Spolek tedy též nebude pořádat žádnou velkou akci, jejíž organizace přesahuje naše

kapacity, ale patrně pošleme dárek, uspořádáme přednášku nebo mu věnujeme

článek v Obscuře.

● Nadační fond UK

o Závěrečná zpráva je vytvořena. Marek Panocha provede vyúčtování. Je třeba doplnit

přílohy k jednotlivým akcím, tzn. fotografie, plakáty, studijní podklady atd.

o Zprávu je třeba odevzdat do 30. 4.

o Výplaty lektorům: Jakub Vrba, Vojtěch Bujárek, Ondřej Crhák.

● Hodnotící komise

o Karolína Švandová je její členkou. Komise schvaluje podporu studentských projektů
na Filozofické fakultě, ale moc se o této možnosti neví. Karolína Švandová tedy

Spolku nabízí, že pakliže by potřeboval finance na nějakou svou akci, je možný

příspěvek ve výši až 15 000 Kč.

● Obnova Radia 201.

o Podnět podává Daniel Šťastný.

o Provést jako obnovu Radia 201 nebo založit nový projekt? Jaká by měla být forma

tohoto projektu? Měl by projekt fungovat jako mezifakultní spolupráce, což je

podmínkou grantu, na který by ho pak bylo možné napojit?

o Odpovědi na výše zmíněné otázky bude hledat pracovní skupina, která je předběžně
tvořena Danielem Šťastným, Eliškou Farovou a Markem Panochou. Je možné přibrat

další osoby.

o Marek Panocha navrhuje na tento projekt aplikovat koncept přípravných kurzů –

zaangažovat více lidí, kteří mají hlubší znalost v nějakém tématu, a udělat rozhovor

s nimi.

● Přípravné kurzy a podnět na možnost individuálního doučování

o Organizátorům kurzů přišlo již několik dotazů na možnost individuálního doučování.

Výbor schvaluje možnost ho zájemcům nabízet.

9) Závěr

● Vzhledem k tomu, že nebylo dodatečný dotazů a připomínek, byla schůze s poděkováním

uzavřena.

Čas ukončení schůze: 19:25


